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А.А. Резванов  
 
 

Посвящена проблеме современного развития бизнес-структур и институциональной организации 
рыночной экономики в России. На основе факторного анализа раскрыта роль таких направлений в 
прогнозируемом развитии малого и среднего предпринимательства, как технологическое перевооружение, 
переподготовка кадров и повышение качества продукции. Рассмотрена роль государства в регулировании 
предпринимательской деятельности. Отмечена важная социальная роль малого бизнеса и нерешенность 
многих правовых вопросов. 
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Small-scale business: alternatives of absorption or co-operation with middle and big business 

 
The article is devoted to the problem of modern development of business-structures and institutional 

organization of market economy in Russia.  On the base of factor analysis the role of such trends in the forecasting 
development of small-scale and middle business as technical rearmament, retraining of staff and the quality 
increase of the production is revealed. It is disclosed the role of the state in business activity regulation. It is pointed 
out an important social role of small business and the undecided law questions. 
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